
Gårda Brygga Vägförening, Styrelsemöte 22 augusti 2 011 
 
Närvarande: Christer, Anette, Carina, Magnus, Hans Andersson (delvis) 
 

1. Ordföranden öppnar mötet. 
 

2. Magnus för protokoll. 
 

3. Hans närvarade för att svara på frågor från styrelsen. 
a) Dränering bör utföras som makadamdike ca 30cm vid sidan om väg. 
b) Väg höjs helst max 4cm med färdig asfalt. 
c) Hans upprättar förfrågningsunderlag för Gothards väg, Davids väg, Stockrosvägen 
    samt Rönnhagsvägen. 
d) Dränering på Christmansvägen bedöms vara ok. 
e) Gothards väg bör utföras med dränering på var sidan om vägen. Hans kollar på plats. 
 

4. Utskick till boende längs berörda vägar som beskriver arbetet och be de som är emot 
arbetet att höra av sig till Christer. Magnus gör ett förslag. 
 

5. Christer kontaktar Swedbank ang hur låneavtal utformas. 
 

6. Ytterligare offerter inhämtas efter att förfrågningshandling upprättats. 
 

Mötet avslutas. 
 
 
Sekreterare 
Magnus Hagman 


